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94 § Vastaus Timo Junkkaalan ja 13 muun allekirjoittamaan aloit-

teeseen lähetysmäärärahojen uudelleenjakamisesta 

 

Päätösehdotus 

 

Yhteinen kirkkovaltuusto päättää 

1) merkitä vastauksen aloitteeseen tiedoksi. 

2) katsoa aloitteen tulleen käsitellyksi. 

Käsittely 

Yhteisen seurakuntatyön johtaja Stefan Forsén esitteli asiaa. 

 

Käsittelyn aikana käytettiin 13 puheenvuoroa.  

Valtuutettu Tuominen teki valtuutettujen Ahonen ja Mäkimattilan kannat-
tamana palautusehdotuksen. 

Puheenjohtaja päätti keskustelun ja teki seuraavan äänestysesityksen: 
Ne jotka kannattavat asian käsittelyn jatkamista äänestävät Jaa ja ne 
jotka kannattavat asian palauttamista äänestävät Ei. 

Äänestyksen tuloksena puheenjohtaja ilmoitti, että Jaa -ääniä oli annet-
tu 47, Ei -ääniä 20, Tyhjää 1, Poissa 23. 

Palautusehdotus hylättiin. 

 

Eriävän mielipiteen liitettäväksi pöytäkirjaan jättivät Jukka Tuominen, 
Sari Mäkimattila ja Esa Ahonen. 

Päätös 

Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 

Päätöshistoria 

Yhteinen kirkkoneuvosto 21.10.2021 315 §  

Päätösehdotus 

Seurakuntayhtymän johtaja Juha Rintamäki 

Yhteinen kirkkoneuvosto päättää esittää yhteiselle kirkkovaltuustolle, 
että se päättää: 

1) merkitä vastauksen aloitteeseen tiedoksi. 

2) katsoa aloitteen tulleen käsitellyksi. 



Käsittely 

Käsittelyn aikana Esa Ahonen ehdotti, että asia palautetaan 
valmisteluun. 

Ehdotusta ei kannatettu, joten se raukesi. 

 Esa Ahonen jätti asiasta eriävän mielipiteen liitettäväksi pöytäkirjaan. 

Päätös 

Päätösehdotus hyväksyttiin. 

Selostus 

Todetaan, että Timo Junkkaala ja 13 muuta allekirjoittanutta ovat esittä-
neet aloitteen, jossa halutaan, että Helsingin seurakuntayhtymässä 
valmistellaan lähetysmäärärahojen jako ja sen perustelut uudelleen 
vuodesta 2022 niin, että määrärahat jaetaan kaikkien virallisten lähetys-
järjestöjen kesken niiden saaman vapaaehtoisen kannatuksen suhtees-
sa. Aloite on tämän dokumentin liitteenä 

Helsingin yhteinen kirkkovaltuusto on päättänyt koko nelivuotisvaali-
kauden ajaksi kansainvälisen diakonian ja lähetysmäärärahojen jakope-
rusteista.  

Valtuusto kuitenkin päättää näidenkin määrärahojen jakamisesta aina 
talousarviopäätöksen yhteydessä.  

Koska valtuuston enemmistö on linjannut, miten näitä määrärahoja jae-
taan, ei ole syytä esittää muutoksia tässä vaiheessa. 

Edellä esitetyn perusteella voidaan pitää perusteltuna, että Timo Junk-
kaalan aloite lähetysmäärärahojen uudelleen jakamisesta ei aiheuta 
toimenpiteitä. 

Liitteet 

1 Timo Junkkaalan ja 13 muun allekirjoittajan aloite - Lähetysmää-
rärahojen jakaminen on harkittava uudelleen 

2 Eriävä mielipide_Aloite_lähetysmäärärahat 

 

 

 



 


